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Singura echipa care ne mai 
poate învinge suntem noi

Cristi Crãciun:

Dacã te crezi 
suporter 
adevãrat al 
echipei sibiene 
citeºte anunþul 
de pe pagina 3!

Atmosfera de la Sibiu 
este absolut minunatã...
chiar ºi pentru adversari!

Adrian 
Voinescu:
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Club
CSU Asesoft Ploieºti
CSU Atlassib Sibiu
U Mobitelco Cluj Napoca
Rapid Bucureºti
BC Mureº Tg Mureº
Gaz Metan Mediaº
Elba Timiºoara
Dinamo Bucureºti
BCMUS Argeº Piteºti
CS Otopeni
CSU Cuadripol Braºov
BC Târgoviºte
CSM Leonardo Oradea
BC Rm.Vâlcea

MJ
21
21
21
21
21
21
21
21
21
21
21
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21
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C
1826:1509
1832:1623
1804:1644
1697:1634
1901:1810
1775:1722
1716:1648
1749:1646
1762:1811
1770:1777
1577:1791
1496:1840
1571:1806  
1515:1730
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39
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24
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ªtiri pe scurt

“CSU FANS” MVP
Cu 36 de voturi primite din 49 posibile, William 
Hatcher a fost ales de cãtre suporterii 
universitarilor sibieni MVP-ul partidei dintre CSU 
Sibiu ºi BCMUS Piteºti, partidã încheiatã cu 
victoria sibienilor (80-74) ºi disputatã pe 2 martie 
2008 în Sala Transilvania. Felicitãri !!!

Sub lupa statisticianului
Pânã în prezent în CN de baschet masculin s-au 
înscris 23.991 de puncte. Gazdele au înscris 
12.417 puncte (adicã 51,75%) iar oaspeþii 
11.574 puncte (48,24%). În medie, fiecare 
echipã din CN a înscris 81,6 puncte pe meci. În 
medie, în fiecare partidã s-au înscris 162,1 
puncte. Înaintea etapei a XXII-a, BC Mureº 
Tg.Mureº avea cel mai bun atac din prima ligã 
cu 1.901 puncte marcate (adicã 90,52 
puncte/meci), iar CSU Ploieºti cea mai bunã 
apãrare, cu 1.509 puncte primite (adicã o medie 
de 71,85 puncte primite/meci). Echipa noastrã, 
CSU Sibiu ocupã în acest clasament neoficial 
locul doi la capitolul cele mai multe puncte 
marcate/meci (87,23) ºi tot locul doi la capitolul 
cele mai puþine puncte primite/meci (77.28).

Final-4-ul ºi ASG-ul în oraºul aurului negru !
În perioada 11-12 aprilie 2008, la Ploieºti va 
avea loc Final-4-ul Cupei României. Cele patru 
echipe participante sunt: CSU Sibiu, CSU 
Ploieºti, BCMUS Piteºti ºi Elba Timiºoara. În 
perioada imediat urmãtoare se vor afla ºi care 
vor fi partidele din primul tur al acestei competiþii. 
Tot la Ploieºti, dar pe 14 aprilie, va avea loc 
meciul stelelor CN de baschet masculin, adicã 
All Star Game-ul, meciul care îi va aduna pe cei 
mai buni jucãtori din întrecerea internã

Daca vrei sa te faci cunoscut, noi îþi suntem 
alãturi. Pentru spaþiu publicitar în revistã suna la 
numarul de telefon 
0742 CSUFAN (0742 278326) sau 
contacteaza-ne pe adresa csufans@sibiul.ro

Clasament Divizia "A" Baschet Masculin

Prezentarea loturilor
CSU Atlassib Sibiu

4 George Tãnase extremã
5 Menelik Barbary pivot
6 William Hatcher fundaº
7 Jason Smith extremã
8 Keith Triplett fundaº
10 Darnell Clavon fundaº
11 Octavian Popa Calotã fundaº
12 Andrei Dinu fundaº
14 Horia Codin pivot
15 Cristian Crãciun extremã
20 Cristian Ban pivot
23 Dan Pui pivot
72 Cristian Murgoci pivot
Antrenor: Peter Schomers
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Meciurile din sezonul regulat pentru CSU Sibiu:
Etapa a-XXIII-a 15 martie (ora 19:00): “U” Mobitelco Cluj-N - CSU Atlassib Sibiu
Etapa a-XXIV-a 21 martie (ora 18:30): CSM Oradea - CSU Atlassib Sibiu
Etapa a XXV-a 29 martie (ora 18:30): CSU Atlassib Sibiu - ELBA Timiºoara
Etapa a XXVI-a 5 aprilie: BC Mureº Tg.Mureº - CSU Atlassib Sibiu

Aniºoara Duþu
Iulia Floca

Doar dacã te crezi suporter CSU citeþte rândurile de mai jos!!
Lung e drumul Clujului, da-i scurt al baschetului. No' amu a venit 
vremea sã-i prindem fãrã sepci, pe clujeni si, dacã s-o putea, sã-i si 
descãltam pe terenul de baschet. Tavalugul CSU vrea mai mult decât 
orice sa nu se opreasca tocmai la Cluj, în derby-ul Ardealului. E de 
datoria noastra, a suporterilor, sa-i flancam în meciul cu cele mai multe 
orgolii pe centimetru patrat. Cine n-a fost înca alaturi de CSU la Cluj nu 
si-a primit înca botezul de suporter. Ceilalti întreaba despre acest meci 
înca de la începutul sezonului.

Asadar, notati acum în agende: Plecarea 15 martie 2008 ora 15:00 de la 
Sala Transilvania. Partida de la Cluj va începe la ora 19:00. Prezenta 
obligatorie!

PS: Luati-va si camerele de fotografiat cu voi!

sc XPRESS srl, 
tel. 0269 217450

Rapid DROMEAS Bucureºti

4
8 Daniel Popescu fundaº
11 Ivan Krstic extremã
13 Andrei Sorin Beaþu  fundaº
15 Bogdan Popescu extremã
19 Nicola Radojièiæ fundaº
21 Djordje Pantelic extremã
22 Cãtãlin Vlaicu pivot
23 Ivan Stefanovic fundaº
24 Marius Bulancea fundaº
33 Zoran Milovic pivot
45 Bogdan Drãguº pivot

Antrenor: Milorad Petrovic

Adrian Voinescu  fundaº

Oana Fofiu
www.photokif.ro

Programul etapei a-XXII-a (11-12 martie 2008)
CSU Atlassib Sibiu  - Rapid Dromeas Bucureºti   (în tur 74-66)
CSU Cuadripol Braºov  - “U” Mobitelco Cluj-Napoca  (97-103)
Dinamo Bucureºti  - BC Târgoviºte  (89-68)
CSM Leonardo Oradea  - BC Râmnicu Vâlcea  (60-72)
CS Otopeni - Gaz metan Mediaº (77-87)
ELBA Timiºoara  - BCMUS Argeº Piteºti  (72-78)
CSU Ploieºti  - BC Târgu Mureº (81-77)



Reporter: Cu ce gânduri a început baschetbalistul 
Cristian Craciun sezonul 2007-2008?
Cristi Crãciun: Nu am îndrãznit sã sper prea mult, dar 
nici prea puþin. Gândurile mari au venit pe parcurs. Eu 
nu încerc decât sã-mi ajut echipa, nu mã gândesc la 
mine. Când reuºim sã câºtigãm, sunt cel mai fericit.

Rep: Cum ai ajuns sã practici baschetul?
C.C.: Baschetul este un sport cu tradiþie în familea mea. 
Unul dintre verii mei a jucat baschet în divizia A mai bine 
de 10 ani. Mai am un unchi ºi douã veriºoare care au 
practicat acest sport. Coincidenþa a fãcut ca eu sã fiu 
vecin în Mediaº cu domnul Octavian ªerban. Acolo am 
început sã joc baschet în mod organizat. La vârsta de 
18 ani am venit la Sibiu ºi am avut norocul sã-i cunosc 
pe Beni, Claudiu Muntean, Toci ºi Alecu. De la ei am 
învãþat baschetul.

Rep: Cât de mult conteazã pentru CSU Sibiu faptul 
cã domnul Peter Schomers este ºi psiholog?
C.C.: Eu consider cã este foarte important ca un 
antrenor sã fie ºi un bun  psiholog, sã ºtie cum sã 
trateze fiecare jucãtor în parte, pentru cã suntem foarte 
diferiþi, atât ca ºi comportament cât ºi la caracter. 
Domnul Schomers ne-a fãcut sã înþelegem cã nu numai 
munca fizicã este importantã, ci ºi felul în care 
înþelegem ceea ce avem de fãcut.

Rep: Vorbeºte-mi, te rog, despre plecarea ta de la 
CSU din sezonul trecut.
C.C.: Dupã câte se pare, a fost de bun augur, pentru cã 
joc mai bine. 70% a fost vina mea, însã mi-am 
recunoscut greºeala ºi mi-am asumat responsabilitatea. 

interviu realizat de Aniºoara Duþu

Singura echipã care ne mai 
poate învinge suntem noi

Sibiu, str. Aleea Streiu 1A
Rezervãri: 0729 499 649
www.terenulfairplay.ro

În momentul respectiv nu puteam rezolva problema 
altfel decât plecând. Nu a fost deloc aºa cum s-a 
vehiculat în presã - certuri, bãtãi... Însã nu vreau sã-mi 
amintesc lucrurile rele, ci doar pe cele bune.

Rep: Cum arãta lotul Sibiului privit din Mediaº anul 
trecut ºi ce ai gãsit sezonul acesta la CSU Sibiu?
C.C.: Nu cred cã locul opt a fost ceea ce merita echipa 
din Sibiu. Probabil cã acei baschetbaliºti au jucat mai 
mult pentru statistici decât pentru echipã, faþã de 
sezonul acesta, când toþi punem suflet în ceea ce 
facem, comunicãm ºi ne înþelegem bine. Nu i-am 
cunoscut pe jucãtorii din sezonul trecut, dar probabil 
aveau caractere mai dificile.

Rep: Este evident faptul cã te afli într-o creºtere de 
formã. Cum comentezi procentajul tãu de la trei 
puncte din acest sezon ?
C.C.: Exersez foarte mult cu Andrus ºi mã ambiþionez 
sã-l bat. Pânã acum nu am reuºit. Poate dacã aruncã 
cu stânga o sã am ceva ºanse (râde). Putem vorbi ºi de 
o creºtere de formã, dar dacã echipa te ajutã, nu ai 
cum sã nu joci bine. Pe lângã echipã, la fel de 
importanþi sunt domnul Schomers ºi domnul Vulc, cel 
care a avut încredere în mine ºi m-a adus înapoi. Vreau 
neapãrat sã adaug cã pentru noi, românii, este foarte 
greu sã jucãm la acelaºi nivel cu jucãtorii strãini. Ei vin 
din alt mediu, unde au avut ºansa sã joace la un alt 
nivel, iar antrenorii au mai multã 
încredere în ei. Noi, românii, 
încercãm sã muncim ºi sã 
fim aproape de nivelul lor.

Rep: Cum este sã joci, ca pivot, în faþa unor adversari 
mai puternici ºi uneori cu mai multã experienþã în campionatele din afarã?
C.C.: Este mult mai greu în apãrare ºi mai uºor în atac. Este greu în apãrare pentru cã 
99% dintre ei au o talie mai mare decât a mea ºi asta înseamnã vânãtãi în plus, iar în 
atac este mai uºor pentru cã mã cam lasã sã arunc de la trei puncte. Consider cã mai am 
un atu în faþa lor: mobilitatea.

Rep.: Crezi cã poate Sibiul sã câºtige toate cele cinci meciuri rãmase, având în 
vedere cã patru dintre ele vor fi împotriva unor echipe de play-off - Rapidul, Clujul, 
Timiºoara ºi Mureºul?
C.C.: 100% da. Nu cred cã se mai pune problema cu cine jucãm. Este vorba în primul   
  rând de concentrarea noastrã, nu mai conteazã adversarul. Singura echipã care ne mai   
               poate învinge suntem noi.

              Rep.: Aþi câºtigat 17 meciuri consecutive pânã acum. Care este obiectivul  
                 echipei sibiene în acest sezon?

    C.C.: Este vorba de foarte multã muncã ºi de o bunã pre-gãtire a meciului.  
                          Am tratat serios fiecare meci ºi am avut ºi noroc. Însã, dupã cum se ºtie,  
                           norocul þine cu cei buni.

                                    Rep.: Care este motto-ul tãu ca jucãtor?
        C.C.: “Don't hate the player, hate the game” (trad: Nu urî jucãtorul, urãºte jocul)

Rep.: Cine este jucãtorul tãu preferat?
 C.C.: Darnell Clavon. Sunt cel mai mare fan al lui. Cred cã este cel mai bun jucãtor strãin   
   care a jucat vreodatã în România. Te rog sã scrii cã-l iubesc ºi cã nu cred cã mai are un  

   alt fan de 2 metri (râde).

  Rep.: Care este povestea poreclei tale? De ce þi se spune Bâtã?
  C.C.: Bineînþeles cã Beni Pelger mi-a pus porecla asta. El era responsabilul cu poreclele   
   la echipã. Când am venit la Sibiu, nu ºtiam sã arunc cu mâna dreaptã (nu cã aº ºti  
   acum) ºi Beni mi-a zis: “Mã, ce bâtos eºti!”… ºi Bâtã mi-a rãmas numele!

   Rep.: Drept încheiere, aº vrea sã te rog sã le transmiþi ceva fanilor sibieni.
   C.C.: Cu siguranþã avem cel mai frumos public pe care ºi-l poate dori o echipã de   
  baschet, iar o mulþumire nu ar fi de ajuns. Ca ºi echipa, fanii au devenit un fenomen ºi  
 vreau sã-i felicit pentru acest lucru.
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Reporter: Cum ai început sã joci baschet?
Adrian Voinescu: Sã spunem cã mai degrabã, dintr-o 
întâmplare. Bunul meu prieten ªtefan Lecca, acum ºi el 
în presa sportivã ºi care "mã comenteazã" la meciurile 
transmise de Telesport, m-a întrebat, la începutul 
clasei a IX-a, ce fac, ºi dacã vreau sã fac baschet...ºi 
am spus cã da, de ce nu...ªi odatã intrat în sala de sport 
de la Liceul German ºi ajuns pe mâna profesorului 
Mihai Chiciu, nici n-am mai scãpat vreodata de 
"microbul" ãsta...

Rep: Eºti privit de cãtre mulþi ca un jucator 
experimentat însã poate “expirat”. Ce crezi despre 
acest lucru ºi  cum se face cã reuºeºti sã-þi 
depãºeºti adversarii mult mai tineri?
A.V.: Pãi, despre asta e vorba, paradoxul este chiar în 
întrebare…Dacã CHIAR sunt considerat "expirat", 
accept cu plãcere provocarea celor mai tineri, ºi, fãrã 
falsã modestie, dar cred cã fac faþã, ºi nu numai lor, mã 
refer aici la români, dar ºi americanilor... asta, apropo 
de faptul cã existã cinci jucãtori de peste ocean în 
echipa Sibiului...Poate cã este vorba de pasiune, în 
primul rând, ºi atâta timp cât voi avea aceastã pasiune 
ºi aceastã dorinþã de a intra pe teren ºi a fi mai bun la 
fiecare meci ºi a cãuta sa-mi fac cât mai bine treaba, 
voi reuºi sã fac faþã mãcar onorabil…dar NU despre 
onorabil este vorba în primul rând, pentru cã, recunosc, 
VREAU mereu sã fiu “the best” ºi pentru asta, cred cã 
dau totul, pe teren, la fiecare meci...

Rep: Ce schimbãri ai constatat în baschetul 
românesc în ultima perioadã?
A.V.: Off.. cam ãsta este cuvântul de ordine, dupã 
pãrerea mea. ªi din pãcate, este un subiect atât de lung 
ºi de spinos, încât nu ne ajunge spaþiul acesta pentru 
el. Schimbãrile...se referã la numãrul foarte mare de 
jucãtori strãini din campionat, ceea ce a dus la meciuri 
spectaculoase ºi foarte strânse ca scor, o concurenþã 
mult mai mare între primele 9-10 echipe în acest sezon. 
Reversul medaliei...o scãdere i-aº spune dramaticã a 
numãrului de jucãtori români care sunt prezenþi pe 
teren ºi conteazã ca evoluþii etapã de etapã...Iar asta 
este marele of al baschetului românesc, reflectat 
perfect în evoluþia echipei naþionale din ultimii ani...

interviu realizat 
de Iulia Floca

Rep: Cum priveºti meciul cu Sibiul? Care sunt atuurile 
Rapidului? Ce veþi încerca sã faceþi diferit decât în tur?
A.V.: În tur am greºit mult în finalul meciului, ne-a lipsit un strop 
de luciditate în plus în ultimele minute, luciditate care trebuia sã 
vinã de la conducãtorul de joc, deci am o vinã din acest punct de 
vedere. Am condus atunci un meci întreg ºi am pierdut în 
ultimele douã minute. Diferenþele vor fi între ºcoala sârbeascã 
de baschet ºi cea americanã, dacã vreþi... Este un derby, fãrã 
doar ºi poate, se întâlnesc douã din echipele aflate pe poziþii 
foarte bune, poate cu mai multã presiune pentru gazde, care nu 
mai pot pierde locul doi, dar pot spera, eventual, la prima poziþie, 
ceea ce ar fi un mare avantaj pentru play-off, plus cã joacã în faþa 
propriului public, incendiar dupã cum bine ºtiu. ªi spun asta într-
un sens absolut pozitiv.

Rep: Dacã ai fi în mãsurã sã faci ceva pentru a mãri numãrul 
oamenilor care vin sã vada baschet la salã, care ar fi 
strategia ta?
A.V.: ªi aici sunt foarte multe de spus. Cred însã cã ce facþi voi, 
aici, la Sibiu, ºi ce se întâmplã ºi la Tg. Mureº, Cluj, Timiºoara ºi 
în general la echipele din provincie (ºi nu mi-o luaþi în nume de 
rãu cã am spus provincie) este absolut minunat. Un MARE 
minus pentru ploieºteni, cel mai urât public, din pãcate, dar ca 
strategie, aducerea copiilor în salã mi se pare un lucru esenþial. 
Iar asta NU se poate face decât cu maximã civilizaþie, pentru cã 
NIMENI nu doreºte sã vinã cu copilul la salã ºi sã-i audã urechile 
cine ºtie ce scandãri care mai de care mai...urâte, ca sã folosesc 
un termen foarte blând. Repet, NU este cazul vostru. dar 
vorbeam la modul general, ca strategie. Baschetul este un sport 
de oameni inteligenti ºi publicul baschetului este ºi el la fel...sau 
aºa ar trebui sã fie. ªi, ca o glumã dacã vreþi, ca sã mãrim 
numãrul de oameni din sãli, ar trebui mãritã sala... cã lumea vine, 
nu e asta o problemã...

Rep: Când crezi cã o echipã româneascã va avea puterea 
financiarã de a juca în Euroligã?
A.V.: Când de sponsorizarea unei echipe cu adevãrat puternice 
nu se va ocupa un singur om, sau o singurã firmã, ci va fi un efort 
comun ºi susþinut al mai multor sponsori puternici. ªi mai ales, 
când vom ajunge sã avem ºi jucãtori români de valoare în 
FIECARE echipã din divizia A.

Rep: Þi-ai dori sã joci pentru suporteri ca cei sibieni?
A.V.: Am mai spus-o pe parcursul acestor rânduri, ceea ce se 
întâmplã la Sibiu, Tg. Mureº sau Cluj este absolut minunat, dar, 
credeþi-mã este minunat ºi pentru adversari. Baschetul este 
pânã la urmã un joc ºi încã unul foarte frumos. Nu este o bãtãlie, 
doar un joc, de oameni mari acum, dar atâta timp cât nu uitãm 
asta, bucuria de a juca pentru public, indiferent dacã nu este al 
tãu, este foarte mare. Întotdeauna a fost o plãcere pentru mine 
sã joc într-o salã plinã decât în una fãrã spectatori...ªi când 
spectatorii sunt aºa ca la Sibiu..cu atât mai mult.

Adrian Voinescu: Adrian Voinescu: 

interviul integral îl puteþi citi pe www.csufans.ro



Bifaþi-o ºi pe a 18-a!  Bifaþi-o ºi pe a 18-a!  
Chiar dacã CSU revine în faþa celui de-al 6-lea jucãtor dupã o serie de 17 victorii 
consecutive, acestora nu le va fi tocmai uºor sã treacã de viºinii. Cu jucãtorul 
naþionalei Bogdan Popescu în zi de graþie, cu veteranul Adrian Voinescu în zi 
mare ºi cu nou veniþii Djordje Pantelic, Zoran Milovic ºi Ivan Krstic, Rapidul 
poate încurca serios situaþia în vârful clasamentului, printr-o victorie pe tãrâm 
sibian.
În acest campionat, giuleºtenii au reuºit câteva meciuri excelente, reuºind sã-i 
învingã pe “câinii roºii” în dublã manºã, dar ºi victorii împotriva clujenilor, 
medieºenilor ºi timiºorenilor. Rapidul vine totuºi la Sibiu dupã o înfrângere 
usturãtoare la Cluj (101-72), înfrângere care a fãcut ca momentan giuleºtenii sã 
coboare de pe podium, în favoarea clujenilor, viitoarea adversarã a sibienilor.
În turul acestui campionat, CSU, încurajatã frenetic de o micuþã galerie, reuºea 
sã câºtige pe terenul adversarei de astãzi, cu scorul de 77 la 64. În acel meci, 
de la CSU s-au remarcat Keith Triplett, cu 19 puncte, Barbary, cu 11 recuperãri 
ºi Smith, cu 9 recuperãri ºi 16 puncte.
În ultimii ºase ani, Rapidul a reuºit sã-i învingã pe universitarii sibieni doar o 
singurã datã, în turul campionatului trecut, atunci când, în Sala Giuleºti, 
Little&Co. nu reuºeau sã învingã o echipã de pluton la acea vreme, ba mai 
mult, pãrãsind terenul la o diferenþã destul de mare: 11 puncte. 
Astãzi, o nouã vicorie sibianã ar asigura practic cel puþin locul doi înaintea play-
off-ului, însã în sufletele suporterilor sibieni speranþa pentru primul loc încã nu s-
a stins. 
HAI CSU ! 

Cine se gândea, acum câþiva ani, cã un meci între 
CSU Sibiu ºi Rapid Bucureºti va decide în mare 
mãsurã ordinea în care aceste douã echipe se vor 
situa pe podiumul, sau în imediata apropiere, 
înaintea de începerea play-off-ului? Pânã în 
actualul sezon, formaþia giuleºteanã era o formaþie 
de pluton, care rareori intra în play-off. Dar iatã cã 
în actualul sezon, sub Podul Grant, grecul Nikos 
Klepas a investit masiv în echipa alb-viºinie, iar 
pretenþiile lui sunt îndreptãþite. În prezent, echipa 
bucureºteanã se aflã pe un onorant loc patru, cu 
ºanse de a intra în play-off de pe locul trei, fapt 
care, în condiþii normale, va duce la o semifinalã 
între echipa sibianã ºi echipa din capitalã.

  de Radu MUªOAIE
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